
 

 

 

 

 

Fråga från Fredrik Ahlstedt (M) till kommunstyrelsens 

ordförande Erik Pelling (S) om trygghetskameror i centrum 

 

Den upplevda otryggheten såväl som brottsligheten ökar i Uppsala. Att sätta upp 

trygghetskameror som ett steg för att komma tillrätta med detta finns det bred politisk enighet 

kring. Kameror bidrar till att både säkra bevis och att hålla brottsligheten borta från de idag 

mest brottsutsatta platserna i centrum. Av erfarenhet från exempelvis trygghetskamerorna på 

resecentrum, som tog nio månader från beslut till att de faktiskt satt uppe, vet vi dock att det 

tar tid att få kamerorna på plats. Vi måste bli bättre på att få kamerorna på plats snabbt efter 

beslut. Tryggheten i Uppsala kan inte vänta.  

 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 

(S) följande:  

- Hur många kameror är i dagsläget uppsatta i Uppsala centrum? 

- Hur många kameror har efter beslut inte hunnit sättas upp? 

 

 

Fredrik Ahlstedt (M) 

Uppsala den 20 maj 2019 

 


